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OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE GRONDGEBIED  

19 SEPTEMBER 2023
Locatie: Raadzaal
Toelichting: Voorafgaand aan de commissie is om 19.30 uur een (technische) toelichting op het 
raadsvoorstel aanvullend krediet zwembad Blokweer. De commissie begint aansluitend, omstreeks 
20.00 uur.  

Aanwezig bij de openbare commissievergadering: de heren Bas Romeijn (ChristenUnie), Orhan 
Yilmaz (PvdA), Arne Verwoert (D66), Haci Erdogan (PvdA), Arco Strop (CDA), Eric Boersma (SGP), 
Stavros Barzas (VVD), Erno Hartsuiker (CDA), René Zonnebeld (PvdA), Arjan Dekker (VVD) en Jaco 
Brand (SGP). De heer Jako Sterrenburg (CU) is m.k. afwezig.

Portefeuillehouders: de wethouders Freek de Gier (agendapunt 4 en 5), Marten Japenga (agendapunt 
6 tot en met 9) en Ramon Pardo Kruidenier (rondvraag 10).

Commissiegriffier: mevrouw Ada Dekker

Voorzitter: de heer Remco de Boer

Locatie: Raadzaal

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

Voorafgaande aan de vergadering is er een technische toelichting over het 
raadsvoorstel Aanvullend krediet zwembad Blokweer. 
De voorzitter opent de vergadering iets na 20.00 uur en heet iedereen welkom.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

Er heeft zich één inspreker gemeld. De heer Verloop voor agendapunt 5, Zuidelijk 
havengebied.

2 Vaststellen besluitenlijst commissie Grondgebied 6 juni 2023

De besluitenlijst van de commissie Grondgebied van 6 juni 2023 wordt ongewijzigd 
vastgesteld.

REGULIER

3 Mondelinge mededelingen college

Geen mededelingen vanuit het college.

BESPREEKSTUKKEN

4 Aanvullend krediet zwembad Blokweer  - Voorstel

Voorafgaand aan de commissie was er de gelegenheid voor een technische toelichting op 
het voorstel. 

De commissie bespreekt het voorstel en wethouder De Gier beantwoordt de vragen van de 
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commissie. Er worden twee toezeggingen gedaan. Allereerst zal de raad geïnformeerd 
worden over de rol van de gemeente en van de BSSA. Waarbij nadere informatie gegeven 
zal worden over de exploitatie en het technische beheer van het zwembad. Daarnaast is er 
begin 2024 meer informatie te verwachten over het juridische proces.

Het voorstel wordt als bespreekstuk doorgezonden naar de raadsvergadering van 3 
oktober.

5 RIB - Ontwerpbestemmingsplan en ontwerp besluit hogere grenswaarden geluid 
Zuidelijk havengebied - Raadsinformatiebrief

De heer Verloop spreekt in op agendapunt 5, de raadsinformatiebrief over het Zuidelijk 
havengebied. De spreektekst wordt overhandigd en wordt toegevoegd aan de ingekomen 
stukken lijst van de raadsvergadering van 3 oktober. 

De commissie bespreekt de informatiebrief en wethouder De Gier 
beantwoordt de vragen van de commissie. Er worden drie toezeggingen gedaan. Ten 
eerste over een onderzoek naar bereikbaarheid dat begin 2024 te verwachten is. Ten 
tweede over de onderbouwing van de derde parkeer laag op de parkeergarage en tenslotte 
over de verslaglegging/ participatietraject dat heeft plaatsgevonden ten aanzien van dit 
project. De raadsinformatiebrief wordt ter afhandeling als ingekomen stuk doorgeleid naar 
de raadsvergadering van 3 oktober.  

6 Vervangen damwand J. Smitkade - Vervangen damwand J. Smitkade - Voorstel

De commissie bespreekt het voorstel in twee termijnen. Wethouder Japenga beantwoordt 
de vragen van de commissie. De wethouder zegt toe dat een rapport (van 2020) over de 
staat van de damwand voor de raadsvergadering aan de commissie wordt toegezonden. De 
commissie geeft daarmee aan positief te staan tegenover het voorstel en dit als hamerstuk 
door te geleiden naar de raadsvergadering van 3 oktober.

7 Geheel Alblasserdam in het LED - Voorstel

Er worden complimenten uitgedeeld door de commissie. 
De commissie bespreekt het voorstel en wethouder Japenga beantwoordt de vragen van de 
commissie. De commissie geeft aan dat het voorstel als hamerstuk naar de 
raadsvergadering van 3 oktober kan worden verzonden. Voor wat betreft het 
dekkingsvoorstel wordt de vraag gesteld of dit niet ten laste gebracht dient te worden van 
de Enecogelden. De wethouder geeft aan dit na te vragen en eventueel een andere 
begrotingswijziging toe te zenden voor de raadsvergadering.   

8 Onttrekking openbare weg deel Pijlstoep - Voorstel

De commissie bespreekt het voorstel. Het voorstel kan als hamerstuk naar de 
raadsvergadering van 3 oktober. Wethouder Japenga zegt toe om het betreffende 
bestemmingsplan na te sturen.

9 IMBK Integraal Maatschappelijk Beheerkader en assetsheets - Voorstel

De commissie bespreekt het voorstel in twee termijnen. Wethouder Japenga beantwoordt 
de vragen van de commissie. De commissie geeft aan dat het voorstel als hamerstuk naar 
de raadsvergadering van 3 oktober kan worden verzonden.

SLUITING

10 Rondvraag
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Er zijn een aantal vragen voor de rondvraag;

1. Allereerst door de fractie van het CDA over de beperkende maatregelen om 
toerisme tegen te gaan op de dijk. Het verschil van bebording hiervan in de 
gemeente Molenlanden en Alblasserdam en de handhaving van de maatregelen. 
Daarnaast vraagt de CDA fractie om een stand van zaken rondom de bushaltes en 
dan met name aan de Plantageweg.

2. De SGP fractie wil graag bijgepraat worden over drie onderwerpen. Namelijk over 
het PFAS dossier, de flexwoningen en het transferium.

3. De D66 fractie vraagt naar de werkzaamheden bij de helling/grote beer en de 
signalering van de brug. 

Door de wethouders wordt toegezegd, ook gezien het tijdstip van de vergadering, de 
gestelde vragen tijdens de rondvraag schriftelijk te beantwoorden.

11 Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering rond 23.45 uur.


